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Protokół Sesja 19.10.2020

Podtytuł: PROTOKÓŁ Nr XXI/2020 z sesji Rady Miejskiej w Żarkach odbytej w dniu 19 października
2020 roku w sali MGOK w Żarkach.

W  sesji uczestniczyli radni oraz goście zaproszeni. Obradom przewodniczył Pan Mariusz Pompa - Przewodniczący Rady
Miejskiej w Żarkach.
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI
lp    nazwisko    imie    status    
1    Bernacka    Aneta    nieobecna    
2    Cichoń    Jolanta    obecna    
3    Hamerla    Roman    obecny    
4    Król    Wiolleta    obecna    
5    Labocha    Paweł    nieobecny    
6    Maślankiewicz    Maciej    obecny    
7    Nowak    Stanisława    nieobecna    
8    Pompa    Mariusz    obecny    
9    Radosz    Monika    nieobecna    
10    Rarok    Łukasz    obecny    
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna    
12    Świerdza    Henryk    nieobecny    
13    Warta    Roman    obecny    
14    Zamora    Adam    nieobecny    
15    Zieliński    Alojzy    obecny    
obecni    8
wszyscy    15
procent    53,33 %
Kworum zostało osiągnięte
Porządek obrad XXI sesji:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
ad.1Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady stwierdzając na podstawie listy obecności quorum. Przewodniczący
poinformował, że nie zgłoszono zmian w porządku obrad i Rada przystąpiła do jego realizacji.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
ad.2Wobec nie wniesienia zastrzeżeń do protokołu z XX sesji -Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Żarki o pracy w okresie międzysesyjnym i z wykonania uchwał.
ad.3Burmistrz Miasta i Gminy Żarki złożył sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym; Sekretarz Gminy złożyła
sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXI sesji. Sprawozdania zostały przez Radę przyjęte.
4. Informacja przewodniczących komisji stałych o pracy w okresie międzysesyjnym.
ad.4 Przewodniczący Komisji :Skarg, Wniosków i Petycji, Rewizyjnej oraz Komisji Gospodarki i Mienia złożyli Radzie
sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym. Rada przyjęła sprawozdania.
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz w sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
ad.5 Burmistrz poinformował, że uwzględniając wnioski radnych zgłaszane na komisji Gospodarki i Mienia proponuje 
zmiany  w  projekcie  uchwały  :  w  §  2.ust.1-kwotę  22,50  zł,  w  ust.2-kwotę  45  zł;  wnioski  radnych  o  kontrolę
prawidłowości  złożonych  deklaracji  będą  uwzględnione,  wnioski  nasuwają  się  takie,  że  gdyby  wszyscy  płacili
prawidłowo to nie byłoby konieczności podwyższania stawki. Zastępca Burmistrza dodał, że w ogłoszonym przetargu
na odbiór odpadów w specyfikacji  brana była pod uwagę ilość odpadów z poprzedniego okresu rozliczeniowego;
obecnie okazało się, że ilość odpadów jest większa, w m-cu wrześniu wyczerpały się środki przeznaczone na ten cel w
budżecie, stąd konieczność podwyższenia stawki ponieważ gospodarka odpadami musi być samofinansująca się.
Radna Jolanta Cichoń zauważyła, że podwyżka nie będzie miła dla mieszkańców, czy jest wiadomym jak długo ta
kwota  się  utrzyma  i  czy   w  dalszym ciągu  będzie  obowiązywała  zniżka   1zł  dla  mieszkańców  którzy  zgłosili
kompostowniki ? Zastępca Burmistrza J.  Grabowski odpowiedział,  że właściciel firmy odbierającej odpady zgłasza
wzrost  kosztów/wzrost  opłaty  marszałkowskiej,  wzrost  płacy  minimalnej/  ,obserwuje  się  tendencję  wzrostu  ilości
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odpadów. Burmistrz MiG  przypomniał, że poprzednio gmina płaciła od mieszkańca, nastąpiła zmiana przepisów, co
było wcześniej radnym sygnalizowane; obecnie śmieci jest dużo więcej niż w  analogicznym okresie roku poprzedniego;
zwrócił się do radnych o przegłosowanie projektu uchwały, mając świadomość, że jest to trudna decyzja, ale innego
wyjścia nie ma.
Radna Wioletta Król  zauważyła, że wszyscy przeżywamy trudny czas: ludzie do nas dzwonią, że godzimy się na
podwyżki;  stawka z  umowy się  nie  zmieniła,  ale  obecnie  przelicznikiem jest  ilość  ton  odpadów.  Rozmawiała  z
sąsiadami nt. odpadów  i okazuje się, że nikomu nie zwiększyła się ich ilość ,więc skąd tak duża rozbieżność w ilości
ton ?Radny Alojzy Zieliński poinformował że natrafił w internecie na stronie UMIG Żarki na zarządzenie nr 62/2020 dot.
konsultacji  ceny  odpadów  z  datą  publikacji  15.10.2020  r,godz.14.30..i  terminem  konsultacji  16.10.2020r,o
godz.9..-10..;zapytał czy konsultacje się odbyły, czy są już dla wszystkich kosze na popiół? Odnoście wysokości stawki
opłaty za odpady to uważa, że jest  za wysoka. Sekretarza Gminy  D.  Horoszko wyjaśniła,  że w prawie istnieje
możliwość przeprowadzenia przyśpieszonych konsultacji i  gmina z tego skorzystała ;w trakcie konsultacji nikt nie
zgłosił się.
Sołtys wsi Przybynów zauważyła, że w ramach odbioru odpadów wielkogabarytowych było powystawianych bardzo
dużo mebli/wersalek, foteli, które namokły i zrobiły się dużo cięższe  ponieważ występowały wówczas ciągłe odpady/
'odnośnie proponowanej ceny odpadów zdaniem mówczyni podwyżka o 3,5 zł jest bardzo wysoka.
Przewodniczący Rady zauważył, że  podwyżki  opłat nie są popularne ale w tej sytuacji nie ma wyjścia ,ponieważ
faktury za odbiór odpadów muszą być regulowane na bieżąco.
Po wyczerpaniu dyskusji, komisja uchwał odczytała projekt uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  w sprawie  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

status    ilość    procent    status    ilość    procent
ZA    5    62.5 %    pula głosów    15    -
PRZECIW    1    12.5 %    oddanych głosów    8    53.33 %
WSTRZYMAŁO SIĘ    2    25 %    nieoddanych głosów    7    46.67 %
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    WSTRZYMAŁA SIĘ
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    PRZECIW
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    WSTRZYMAŁ SIĘ
Uchwała Nr XXI/136/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
6. Uchwalenie zmian w WPF na lata 2020-2028.
Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie Komisja Gospodarki i Mienia na posiedzeniu odbytym przed sesją.
W dyskusji głos zabrali : radny M.Maślankiewicz zapytał ile działek  stanowiących własność gminy znajduje się przy ul.
Młyńskiej, podobnie jak na  Zaklasztorzu ?Jakie jest racjonalne uzasadnienie inwestowania w teren, gdy gmina nie jest
właścicielem ?uważa,  że  gmina powinna uzbrajać  w infrastrukturę  tereny stanowiące jej  własność,  a  następnie
sprzedawać ,zasilając tym sposobem dochody. Kto jest właścicielem gruntów położonych przy ul. Jagodowej i Młyńskiej?
czy gmina inwestuje w grunty prywatne czy w swoje ?Gmina powinna działać dla dobra wszystkich mieszkańców.
Mieszkańcy z mojego okręgu wyborczego  zwracają się o podłączenie im wody; usłyszeli odpowiedź w ZUK ,że muszą
sami sobie za to zapłacić. Jak Ci mieszkańcy będą się czuli w stosunku do mieszkańców Jagodowej czy Młyńskiej ?
Burmistrz odpowiadając przedmówcy zaproponował aby radny zapoznał się z ustawą o samorządzie gminnym, gdzie
są wymienione zadania gminy min. budowa wodociągów ;mieszkańcy zwracają się o przekształcenia gruntów i ich
uzbrojenie. Wartość takich gruntów wzrasta a gmina ma możliwość uchwalenia opłaty adiacenckiej, taka próba była
podjęta w przeszłości, lecz Rada uchwały nie przegłosowała.  Działki położone przy ul. Jagodowej i Młyńskiej należą do
osób prywatnych .Radny Maślankiewicz zapytał : dlaczego mieszkańcy ul.Leśniowskiej nie mogą mieć podłączonej
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wody za darmo tak jak na  Zaklasztorzu ? ilu tych szczęściarzy jest ? czy była przeprowadzana analiza ,że najpierw
gmina inwestuje ,a później sprzedaje teren? kiedy będzie robiona ul. Spadowa, Św. Barbary, Mokra, Malinowskiego,
mieszkańcy oczekują od lat; dlaczego mieszkańcy Leśniowa mieli płacić za podłączenie wody, a Przewodziszowic nie ?
czy są to racjonalne działania ? Cały czas  słychać krytyczne opinie nt. PIS-u np. w kontekście szkół. Burmistrz
odpowiedział, że kilkakrotnie odpowiadał radnemu, który nie rozumie problemu; budowa sieci wodociągowej to sprawa
ZUK, na uzbrojenie os.600 lecia gmina pozyskała środki finansowe, na drobniejsze inwestycje nie otrzymalibyśmy
środków. Po wyczerpaniu dyskusji komisja uchwał odczytała projekt uchwały w sprawie
zmian w WPF na lata 2020-2028.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    PRZECIW
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
Uchwała Nr XXI/137/2020  -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
7. Uchwalenie zmian w budżecie Gminy Żarki.
W dyskusji  nad  projektem głos  zabrali  :radny  Zieliński  zapytał  czy  projekt  uchwały  przedstawiony  na  Komisji  
Rewizyjnej jest nieaktualny ?Skarbnik Gminy D. Mucha wyjaśniła, że projekt rozdany w dniu dzisiejszym radnym i
rozpatrzony przez Komisję Gospodarki jest aktualny. Radny M.Maślankiewicz zapytał na jakie zadanie są zwiększane
środki, o  26 tys. zł na plac targowy? Skarbnik Gminy odpowiedziała, że kwota jest przeznaczona na sprzątanie placu
targowego. Radny Maślankiewicz zwrócił się o przygotowanie szczegółowej informacji nt. przeznaczenia kwoty 26 tys.
zł. Komisja uchwał odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
Uchwała Nr XXI/138/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie
dziecka w żłobkach lub klubach dziecięcych utworzonych przez Gminę Żarki albo u dziennego opiekuna zatrudnionego
przez Gminę Żarki.
Uzasadnienie projektu przedstawił Zastępca Burmistrza J. Grabowski, informując, że w br. kończy się finansowanie
Klubiku  Dziecięcego  z  środków  UE,  stąd  konieczność  wprowadzenia  opłat  na  jego  funkcjonowanie.  Radny
M.Maślankiewicz zapytał ile kosztuje rocznie Klubik Dziecięcy ? Z-ca Burmistrza odpowiedział, że  na koszty składają
się wynagrodzenia 4 pracowników i kierownika. Radny M.Maślankiewicz zauważył, że można było złożyć  wniosek do
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programu Maluch +,byłoby ok.1 mln zł dofinansowania; zapytał czy gmina weszła w ten projekt ?Z-za Burmistrza J.
Grabowski poinformował,  że gmina otrzymała 400 tys.  zł  dotacji,  a odnośnie programu Maluch + to gmina aby
pozyskać środki musiałaby utworzyć nowy żłobek .Radny M.Maślankiewicz poinformował, że można pozyskać środki na
wynagrodzenia,  wyżywienie  dzieci,  doposażenie  ,dodatkową rozrywkę  i  tak  bardzo  potrzebny  plac  zabaw.  Z-za
Burmistrza  odpowiedział,  że  gmina  będzie  budowała  plac  zabaw przy  klubiku.  Radny  Zieliński  uważa,  że   po
wprowadzeniu opłat rodzice będą płacić po ok.500 zł miesięcznie ,nie wie, czy każdego będzie na to stać ,nie wie czy
wszystkie dzieci tam zostaną ze względu na ekonomię.
Z-ca Burmistrza J. Grabowski   przypomniał, że wiadomym było iż po zakończeniu projektu zostaną wprowadzone
opłaty za pobyt w klubiku. Dyr. Szczepankiewicz robiła rozeznanie nt. opłat w okolicznych żłobkach i wyraziła opinię,
że będzie wystarczająca ilość dzieci .Radny Zieliński zapytał czy było spotkanie z rodzicami nt. wprowadzanych opłat
czy nie będą zaskoczeni, czy są przygotowani ?Z-ca Burmistrza J. Grabowski  odpowiedział, że dyrektor przedszkola
poinformowała  o  tym rodziców.  Po  zakończeniu  dyskusji  Komisja  uchwał  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie
ustalenia wysokości  opłaty za pobyt oraz maksymalnej  wysokości  opłaty za wyżywienie dziecka w żłobkach lub
klubach dziecięcych utworzonych przez Gminę Żarki albo u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę Żarki.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    PRZECIW
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    WSTRZYMAŁ SIĘ
Uchwała Nr XXI/139/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Żarki  na  rok  szkolny
2020-2021.Wobec braku głosów w dyskusji Komisja uchwał odczytała  projekt uchwały.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
Uchwała Nr XXI/140/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żarki.
Z-ca Burmistrza  J.  Grabowski  przedstawiając  projekt  uchwały   nadmienił,  że   regulamin został  dostosowany do
obowiązujących przepisów  i orzeczeń  oraz zaleceń ŚlUW Wydz. Nadzoru Prawnego;  był konsultowany ze związkami
zawodowymi działającymi w oświacie na terenie gminy. Radny M. Maślankiewicz zapytał czy w roku szkolnym 2020 są
przewidziane  nagrody dla nauczycieli i czy wpłynęły wnioski ?Jeżeli  nagrody nie zostaną przyznane ,co stanie się z
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środkami  ?  Z-ca  Burmistrza  odpowiedział,  że  w budżecie  każdej  szkoły  są  przewidziane środki  na  nagrody dla
nauczycieli .Niewykorzystane środki z tego tytułu są przenoszone na wynagrodzenia dla nauczycieli.?Z-ca Burmistrza
ponownie potwierdził, że w budżecie każdej szkoły są środki nt. cel; od m-ca września br. nauczyciele otrzymali od
rządu podwyżki, a gmina będzie musiała wygospodarować na ten cel środki. Po wyczerpaniu dyskusji komisja uchwał
odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żarki.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
Uchwała Nr XXI/141/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
11. Rozpatrzenie petycji właścicieli działek położonych przy ul. Czarka w sołectwie Wysoka Lelowska.
Petycja  została  rozpatrzona  wg właściwości  przez  Komisję  Skarg,  Wniosków i  Petycji  na  posiedzeniu  w dniu  6
października br. Komisja uchwał odczytała projekt uchwały.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
Uchwała Nr XXI/142/2020 -stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
12. Uchwalenie zmian w uchwale Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Żarkach z dnia 28 listopada 2018 roku w sprawie
określenia liczby członków w stałych komisjach Rady Miejskiej w Żarkach oraz ustalenia ich składów osobowych.
Komisja uchwał odczytała projekt uchwały.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
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9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    ZA
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    WSTRZYMAŁ SIĘ
Uchwała Nr XXI/143/2020-stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Gminę Żarki działalności w zakresie telekomunikacji. Uzasadnienie
projektu przedstawiła Radzie Sekretarz Gminy  D. Horoszko. Komisja uchwał odczytała projekt.
Wyniki imienne
lp    nazwisko    imię    głos
1    Bernacka    Aneta    nieobecna
2    Cichoń    Jolanta    ZA
3    Hamerla    Roman    ZA
4    Król    Wiolleta    ZA
5    Labocha    Paweł    nieobecny
6    Maślankiewicz    Maciej    ZA
7    Nowak    Stanisława    nieobecna
8    Pompa    Mariusz    ZA
9    Radosz    Monika    nieobecna
10    Rarok    Łukasz    ZA
11    Szczepanek    Paulina    nieobecna
12    Świerdza    Henryk    nieobecny
13    Warta    Roman    WSTRZYMAŁ SIĘ
14    Zamora    Adam    nieobecny
15    Zieliński    Alojzy    ZA
14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żarki i o kształtowaniu się WPF na lata 2020-2028 za I półrocze
br. Rada przyjęła do wiadomości informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze br -jednogłośnie.
15. Informacja o realizacji przez Gminę Żarki zadań oświatowych za rok szkolny 2019-2020.Rada przyjęła informację
jednogłośnie.

16. Informacja uprawnionych podmiotów o analizie oświadczeń majątkowych złożonych wg stanu na dzień 31 grudnia
2019 roku. Przewodniczący Rady złożył informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych. Sekretarz Gminy
złożyła  informację  o  analizie  oświadczeń  majątkowych kier.  jedn.  organizacyjnych  .Rada  przyjęła  informacje  do
wiadomości.
17. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i wnioskach radnych.
Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym radni nie składali interpelacji i wniosków.
18. Sprawy różne, bieżące. Przewodniczący zapoznał Radę z korespondencją jaka wpłynęła do biura Rady w okresie
międzysesyjnym. W sprawach różnych, bieżących głos zabrali :
Radny M.Maślankiewicz w imieniu mieszkańców  Przewodziszowic zwrócił się  o obcięcie gałęzi akacji rosnącej obok
krzyża z powodu zagrożenia jego uszkodzenia. Zwrócił się o naprawę nawierzchni w sali gimnastycznej   w budynku
przy  ul. Ofiar Katynia oraz zabezpieczenie  balkonu na I piętrze na holu w tym budynku. Zgłosił  uwagę odnośnie
sposobu dostarczenia Mu materiałów na dzisiejszą sesję :pod Jego dom podjechał samochód  na sygnale, co wywołało
niepokój żony radnego. Sekretarz Gminy przeprosiła za zaistniałą sytuację wyjaśniając, że wówczas straż miejska
miała wspólny patrol z policją i zapewniła, że taka sytuacja nie powtórzy się. Radny zwrócił się o pełną relację obrad 
przekazywaną przez internet. Podobne zdanie nt. transmisji obrad przedstawił Przewodniczący Rady.
19. Zamknięcie obrad XXI sesji.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował zebranym za udział i dokonał zamknięcia XXI
sesji Rady Miejskiej w Żarkach. Na tym protokoł zakończono.-
Protokołowała :                            Przewodniczył :
Barbara Ochocka                            MARIUSZ POMPA
insp. ds Rady                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ
 


